

Title (en)

A DEVICE FOR MAKING ELECTRICAL CONNECTIONS IN A MULTIPLE CONNECTOR.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM ANSCHLIESSEN VON MEHRPOLIGEN VERBINDERN.

Title (fr)

DISPOSITIF CON U POUR EFFECTUER DES CONNEXIONS ELECTRIQUES DANS UN CONNECTEUR MULTIPLE.

Publication

**EP 0626105 A1 19941130**

Application

**EP 93903272 A 19930212**

Priority

- DE 4204038 A 19920212
- DE 9216606 U 19920212
- GB 9226446 A 19921218
- GB 9300293 W 19930212

Abstract (en)

[origin: WO9316510A1] A device for making electrical connectors to conductors of multiconductor cables (15) or the like comprises means (4) for holding mating upper and lower parts of a multiple connector, a pressing beam (a) for pressing those parts together and a support frame (2) on which are supported guide elements (8) for guiding the pressing beam and fastening means (13, 14) for holding the in-going and out-going multiconductor cables. The device can be hand operated.

Abstract (fr)

Un dispositif conçu pour effectuer des connexions électriques sur les conducteurs de câbles à conducteurs multiples (15) ou similaires comprend un dispositif (4) conçu pour maintenir les pièces de raccordement supérieure et inférieure d'un connecteur multiple, un portique de pression (a) conçu pour presser ensemble ces pièces et un cadre de support (2) sur lequel sont placés des éléments de guidage (8) pour guider le portique de pression et des dispositifs de fixation (13, 14) pour maintenir les câbles à multiconducteurs entrant et sortant. Le dispositif peut être actionné manuellement.

IPC 1-7

**H01R 43/01**

IPC 8 full level

**H01R 43/01** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H01R 43/015** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9316510A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9316510 A1 19930819**; AU 3460893 A 19930903; EP 0626105 A1 19941130

DOCDB simple family (application)

**GB 9300293 W 19930212**; AU 3460893 A 19930212; EP 93903272 A 19930212